

包裝異動公告-Dicetel 50mg Film Coated Tablets 得舒特膜衣錠 50 毫克

變更前後圖示

變更前	變更後
外盒 [1500867]	外盒 [50095458]
<p><b>得舒特<sup>®</sup></b>  <b>膜衣錠 50 毫克</b></p> <p>衛署藥輸字第 017407 號            本藥須由醫師處方使用            請參閱、禁菸等使用注意事項            詳見說明書</p> <p>藥商：美商亞培股份有限公司            台灣分公司            地址：台北市民生東路三段51號6樓            電話：(02) 2505-0828</p> <p>Each film-coated tablet contains 50 mg pinaverium bromide.            Tablets contain lactose monohydrate.            Read the package leaflet before use.            For oral use.            Do not store above 30°C.            Store in the original package and keep the blister in the outer carton in order to protect from light.            Keep this medicine out of reach and sight of children.</p> <p><b>Abbott</b></p> <p>LOT EXP.</p>	<p><b>得舒特<sup>®</sup></b>  <b>膜衣錠 50 毫克</b></p> <p>衛署藥輸字第 017407 號            本藥須由醫師處方使用            請參閱、禁菸等使用注意事項            詳見說明書</p> <p>藥商：美商亞培股份有限公司            台灣分公司            地址：台北市民生東路三段            49號5樓、6樓及51號6樓            電話：(02) 2505-0828</p> <p>Each film-coated tablet contains 50 mg pinaverium bromide.            Tablets contain lactose monohydrate.            Read the package leaflet before use.            For oral use.            Do not store above 30°C.            Store in the original package and keep the blister in the outer carton in order to protect from light.            Keep this medicine out of reach and sight of children.</p> <p><b>Abbott</b></p> <p>LOT EXP.</p> <p>1. [Red oval highlighting the updated address information]</p> <p>2. [Red oval highlighting the updated address information]</p>

包裝異動公告-Dicetel 50mg Film Coated Tablets 得舒特膜衣錠 50 毫克

變更前後圖示

變更前	變更後
外盒 [1502866]	外盒 [50095456]
<p><b>得舒特<sup>®</sup></b>  <b>膜衣錠 100 毫克</b></p> <p>衛部藥輸字第 026631 號            本藥須由醫師處方使用            適應症、禁忌等使用注意事項            詳見說明書</p> <p>商標：美商亞培股份有限公司            代理商：台北西民生東路二段51號6樓</p> <p>Each film-coated tablet contains 100 mg pinaverium bromide.            Read the package leaflet before use.            For oral use.            Do not store above 30°C.            Store in the original package and keep the blister in the outer carton            in order to protect from light.            Keep this medicine out of reach and sight of children.</p> <p><b>Abbott</b>            8 002660 026675</p>	<p><b>得舒特<sup>®</sup></b>  <b>膜衣錠 100 毫克</b></p> <p>衛部藥輸字第 026631 號            本藥須由醫師處方使用            適應症、禁忌等使用注意事項            詳見說明書</p> <p>商標：美商亞培股份有限公司            代理商：台北市民生東路三段            49號5樓、6樓及51號6樓</p> <p>Each film-coated tablet contains 100 mg pinaverium bromide.            Read the package leaflet before use.            For oral use.            Do not store above 30°C.            Store in the original package and            keep the blister in the outer carton            in order to protect from light.            Keep this medicine out of reach and            sight of children.</p> <p><b>Abbott</b>            8 002660 026675</p>

包裝異動公告-Dicetel 50mg Film Coated Tablets 得舒特膜衣錠 50 毫克

變更前後圖示



包裝異動描述

自批號 2025 年 2 月起，外盒鋁箔排版變更。

臺北市立聯合醫院藥劑部 依據中華民國 113 年 7 月 10 日廠商來函公告，包裝更新時間點依廠商配貨及各院使用情形而異。(113-189)